
  Toezeggingen raad     
raad 20-04-

17
Beleidsplan Gebouwen : 
Namens het college zegt 
wethouder De Ruiter toe dat 
harmonisatie betrokken 
wordt bij evaluatie 
subsidiebeleid.

 Steeghs BV Volgende 
coalitieperiode 

20211122 Actualisatie van het 
subsidiebeleid is vooralsnog 
aangehouden. Vertraging als gevolg van 
Corona en de daaran gekoppelde 
onzekerheid voor verenigingen.

raad 12-12-
19

Nachtregister; systeem 
tijdig evalueren en daar 
ondernemers bij te 
betrekken. 

van 
Veen

BV Afhankelijk 
van situatie 
Corona

In de maand september worden er nog  2 
of 3 locaties bezocht.
20210124 In verband met Covid 19 wordt 
dit vooralsnog opgeschoven

raad 22-04-
21

MFA Bakel vaststellen 
locatie en 
scenario;Wethouder 
Claassen zegt toe dat de 
raad betrokken wordt in 
geval doelstelling opnieuw 
bepaald moeten worden 
vanwege tegenvallers in het 
proces van aanbesteding.

Claassen SD  20220405 Nog geen nieuwe informatie

raad       
  Voortgang moties     
raad 09-07-

20
Motie voorzieningen 
permanente 
teeltmaatregelen 
Coopmans-DP / 
overgenomen

van 
Zeeland

VT  20210419 Wachten tot 
omgevingsverordening is vastgesteld.
20211102 Naar verwachting stellen 
Provinciale Staten de 
Omgevingsverordening in februari 2022 
vast. De omgevingsverordening treedt 
gelijk met de Omgevingswet op 1 juli 
2022 in werking. 20220308 De 
inwerkingtreding van de Omgevingswet is 
uitgesteld. Als mogelijke nieuwe data 
worden 1-10-2022 of 1-1-2023 genoemd.

raad 12-11-
20

Motie 8. opstellen beleid en 
beheersplan spelen en 
bewegen openbare ruimte 
(begrotingsraad)

Claassen OB  2-2-2021 de uitvraag wordt geformuleerd. 
Na selectie van de externe partij volgt een 
meer concrete planning. 25-5-2021 OBB 
Ingenieurs is geselecteerd als partij die de 
gemeente gaat begeleiden in het herijken 
van het speelbeleidsplan. Er wordt op 
korte termijn een startoverleg ingepland. 
3-8-2021 Het voornemen is om in 
december 2021 het plan in concept 
gereed te hebben, zodat het na de 
verkiezingen vastgesteld kan worden. 17-
11-2021 RIN ontvangen 

raad 12-11-
20

Motie 17. onderzoek RKC  
van de overgang van de 
jeugdhulptaken van 
Kluppluz naar stichting 
GOO (begrotingsraad)

Steeghs Griffie  De opgevraagde stukken zijn verzonden 
naar de rekenkamercommissie

raad 28-01-
21

Motie solitaire 
recreatiewoningen

van 
Zeeland

VT  (Bestuurlijk) overleg met provincie heeft 
plaatsgevonden. Provincie komt hierop 
terug. Na reactie wordt raadsvoorstel 
gemaakt. 

raad 22-04-
21

Motie MFA Bakel Claassen SD  20220405  Het definitieve ontwerpproces 
voor de MFA wordt naar verwachting 
opgestart in het tweede kwartaal 2022



raad 08-07-
21

Motie 2 Parkeerplaatsen 
sport

Steeghs OB  Voor de parkeerplaats bij de 
hockeyvereniging in Bakel is de 
voorbereiding gestart. Het schetsontwerp 
is gereed en wordt op korte termijn 
gedeeld met de vereniging. Na akkoord 
van de vereniging, wordt de uitvoering 
van het werk ingepland. 
Voor de locatie bij Bavos in Bakel lopen 
er nog enkele onderzoeken over de bouw 
van een nieuwe sporthal. Zolang daar 
geen uitsluitsel over is, wordt er niet 
gestart met de voorbereiding. 
Voor de locatie bij VV-Handel vinden er 
momenteel gesprekken plaats met de 
eigenaar, huurders en de gemeente over 
het eigendom van het perceel en een 
mogelijke gebruikers-/ 
beheerovereenkomst.

raad 08-07-
21

Motie 6 consultatiebureau 
Bakel

Steeghs SD  20220405 De GGD heeft inmiddels met 
de Stem van Bakel het Parochiehuis 
bezocht en de afspraak is dat zij daarvoor 
met een plan en financiële onderbouwing 
komen. Hier wachten we nog op

raad 08-07-
21

Motie 15 
Participatiesamenleving - 
burgerinitiatief

Claassen SD  20220118 De stand van zaken is 
weergegeven bij de beantwoording van 
raadsvraag nr 2021-178. De rode lijn in 
de organisatieontwikkeling is een 
toekomstbestendige organisatie die 
aansluit bij maatschappelijk opgaven en 
initiatieven. Dat vraagt een extra impuls 
op het gebied van participatie. Op dit 
moment onderzoekt de directie wat de 
opgave is. 

raad 07-10-
21

Motie Fuse Bakel Claassen SD  20220215 RIN is verzonden naar de 
griffie

raad 07-10-
21

Motie Prioriteren 
herinrichting burg. De 
Bekkerlaan 

van 
Zeeland

OB  De daadwerkelijke herinrichting staat op 
de planning voor begin september 2022. 
De herinrichting van de Burg. De 
Bekkerlaan is uitgesteld naar 2024. Dit, in 
verband met de reconstructie van de 
Vondellaan Gemert en de aangepaste 
dienstregeling van de bussen tijdens de 
reconstructie. Ten tijde van de 
reconstructie Vondellaan rijdt de bus over 
de Burg. de Bekkerlaan. 

raad 11-11-
21

Motie Rood voor Rood van 
Zeeland

VT  20211209 Een inventarisatie wordt 
gemaakt van alles wat er speelt mbt het 
buitengebied/plattelandsontwikkeling. 
Hieruit volgt een plan van aanpak.

raad 11-11-
21

Motie onderwijshuisvesting Steeghs SD  20220405 Er is een RIN in voorbereiding

raad 11-11-
21

Motie Commanderij 
College, locatie 
Marcropedius

Steeghs SD  20220405 Er is een RIN in voorbereiding

raad 11-11-
21

Motie Verruimen VAB 
Beleid

van 
Zeeland

VT  20211206 Motie verruimen VAB beleid is 
uitgezet. Medio december worden de 
eerste resultaten verwacht, waarna e.e.a 
voorgelegd kan worden aan de 
wethouder. 

raad 17-2-
2022 Motie Sporthal     

raad 17-2-
2022 Motie openbare toiletten Van 

Veen
SD   

  Toezeggingen 
commissies

    



Cie 
F&B

04-09-
18

In raadsreglement opnemen 
dat alle bestuurders, raads- 
en commissieleden een 
VOG moeten overleggen 
(nav integraal 
veiligheidsplan). Een 
concept klaar hebben voor 
fvo 13 september.

Griffie Griffie on hold 20200228 De raad kan een voorstel 
tegemoetzien in aanloop naar de 
gemeenteraadsverkiezingen 2022. De 
behoefte aan v.o.g.-screening van alle 
lokale politieke ambtsdragers is 
besproken met de fractievoorzitters en is 
opgenomen in het door de raad in 
december 2018 vastgestelde integrale 
veiligheidsplan. Nadere toelichting is 
opgenomen in IBabs.

Cie 
F&B

15-9-
2020

6. Presentatie Uitvoering 
motie; Arbeidsmigranten – 
inzicht en toeristenbelasting 
Wethouder van Dijk zegt 
toe te onderzoeken of het 
mogelijk is met de 
huisvester af te spreken dat 
hij vertrek van 
arbeidsmigranten bij de 
gemeente meldt. 

Claassen KCI

 

20211028 Als extra is afgesproken dat 
een excellijst kan worden toegestuurd met 
de personen die niet meer verblijven op 
de locatie. Onderzocht moet worden of de 
gemeente zelf actief naar de locaties toe 
gaat. Dit is nog lopende.

Cie 
F&B

15-9-
2020

7. 3e financiële rapportage
Wethouder van Dijk zegt 
toe op het moment dat de 
projecten zijn afgesloten 
een bezoek te organiseren 
aan de sporthal en 
zwembad.

Steeghs BV 1e helft 2022 Afhankelijk van situatie Corona

Cie 
F&B

23-2-
2021

Agp 8. Wethouder van Dijk 
zegt toe over een jaar 
verslag te doen over de 
daadwerkelijk kosten m.b.t. 
uitgangspunt 25 (€ 705.000 
aan uren en overhead – 
bouwgrondexploitatie) in de 
‘kaders voor een gezonde 
en duurzame financiële 
positie van de gemeente’. 

Claassen BV  20210408 Wordt opgenomen in de 
jaarrekening 2021. 
Wil de ambtelijke organisatie aangeven of 
dit idd is gebeurt zodat de griffie de 
toezegging kan afwerken? 

Cie 
F&B

23-11-
21

Agp. 9: 1e wijziging APV 
2020 
Het college zegt toe 
publicatie in het GN te 
overwegen als aanvullend 
middel om doelstelling van 
deze apv wijziging te 
realiseren.

Van 
Veen 

AO   

Cie 
F&B

25-01-
22

Agp 9. Visie detailhandel: 
Suggesties als gedaan 'voor 
verbetering 
verkeerskundige situatie 
kruispunt Julianastraat-
Kapelaanstraat-inrit Albert 
Heijn en nabijgelegen 
zebrapad' mee te nemen in 
het ontwerpproces dat 
thans voor dit 
verkeersknelpunt 
plaatsvindt.

    

Cie 
F&B

19-04-
22

Agp 6. MRE: Burgemeester 
zegt toe met de raadsgriffier 
af te stemmen hoe een 
betere terugkoppeling kan 
plaatsvinden van 
antwoorden op zienswijzen, 
die door de raad zijn 
ingebracht bij verbonden 

Van 
Veen 

   



partijen. Nu worden deze, 
zonder duiding, op de 
postlijst geplaatst en bereikt 
de informatie de raadsleden 
onvoldoende.

       
Cie 
R&M 

13-6-
2018

Bp buitengebied -
Opschonen lijst met cultuur 
historische objecten i.s.m. 
nieuwe kaders op dat punt.

van 
Zeeland

VT  20180823 in okt/nov volgt hierover een 
B&W-info met overleg. 20181101 B&W 
info op 16 januari 2019. 20180122 
Opstellen beleid en uitvoering opschonen 
lijst in 2020-2025. 20210406 Nadat 
verordening erfgoed (naar verwachting) in 
november 2021 is aangeboden aan de 
raad, wordt gestart met opschonen van 
lijst. 20211104 Verordening erfgoed wordt 
gelijk met de in werking treding van de 
Omgevingswet op 1 juli 2022 aangeboden 
aan de raad. 20220308 De 
inwerkingtreding van de Omgevingswet is 
uitgesteld. Als mogelijke nieuwe data 
worden 1-10-2022 of 1-1-2023 genoemd.

Cie 
R&M 

23-10-
2019

Het beleid en de afspraken 
rondom legionella en 
overige afspraken met 
sportverenigingen worden 
in 2020 voorgelegd aan de 
raad

Steeghs BV  20210124 De afspraken rondom 
legionella bij de sportverenigingen gaat 
onderdeel uitmaken van het “beleid 
vastgoed sport”. Dit wordt nog opgestart

Cie 
R&M 

16-9-
2020

BP De Oude Bron in 
Handel: de planning voor de 
behandeling van dit plan in 
de raad wordt zo snel 
mogelijk schriftelijk aan de 
raad verzonden.

van 
Zeeland

SPP  20200924 Onderwerp is geagendeerd 
voor POHO Projecten op 28 september 
om met de portefeuillehouder te 
bespreken.  Januari 2022; Door komst 
van een supermarkt en een enquête in 
het dorp is plan on hold gezet.                                                                     
20220509 Er wordt in overleg met 
dorpsraad en ontwikkelaar bekeken hoe 
dit proces verder opgepakt gaat worden.                                                                        

Cie 
R&M 

20-4-
2022

Agp. 6: De commissie wordt 
bijgepraat over de stand 
van zaken van het IGP

Van 
Zeeland 

SPP  20220512  De stand van zaken IGP wordt 
opgesteld. Zodra deze gereed is wordt die 
aan de raad verstrekt.

       
Cie 
SD

24-6-
2021

Kadernota: 
Consultatiebureau Bakel 
houdt de aandacht

Steeghs SD  20220405 De GGD heeft inmiddels met 
de Stem van Bakel het Parochiehuis 
bezocht en de afspraak is dat zij daarvoor 
met een plan en financiële onderbouwing 
komen. Hier wachten we nog op.


